



**A4Web Langenthaler.ch A4Web.de**

*™Preprocessor A4Web Langenthaler.com®*

Oberhardstrasse 20a  
CH-4900 Langenthal/BE

Kontakt: Andreas Lützenberger  
Direkt: + 41 62 922 54 92

**A4Web Langenthaler.ch**

*™Preprocessor A4Web Langenthaler.com®*

Andreas Lützenberger  
Oberhardstrasse 20a  
CH-4900 Langenthal Switzerland

Ab 2023 gültig

Postfinance Konto A4Web Langenthaler.com Agenda-Manager Lützenberger Langenthal

Konto-Nr. **15 – 950932 – 7** USD 2040.-

IBAN: CH24 0900 0000 1595 0932 7

BIC: POFICHBEXXX

Message : [https://w w w . \\_\\_\\_\\_\\_ . \\_\\_\\_\\_\\_](https://www._____)

*(your domaine for Kernel positioning: Example [https://w w w . yourWebsite . c o m](https://www.yourWebsite.com))*

---

BIC (SWIFT CODE) der Bank:

POFICHBEXXX

PostFinance AG

Mingerstrasse 20

CH-3030 Bern

---

Im Inland:

euroSIC Clearing-Nr. Finanzinstitut: 9000 (Clearing-Nr.)



**A4Web Langenthaler.ch A4Web.de**

*™Preprocessor A4Web Langenthaler.com®*

Oberhardstrasse 20a  
CH-4900 Langenthal/BE

Kontakt: Andreas Lützenberger  
Direkt: + 41 62 922 54 92

**A4Web Langenthaler.ch**

*™Preprocessor A4Web Langenthaler.com®*

Andreas Lützenberger  
Oberhardstrasse 20a  
CH-4900 Langenthal Switzerland

Ab 2023 gültig

Postfinance Konto Andreas Lützenberger CH-4900 Langenthal

Konto-Nr. **91 – 381476 – 8** EUR      2040.-

Iban: CH90 0900 0000 9138 1476 8

bic: POFICHBEXXX

Message : [https://w w w . \\_\\_\\_\\_\\_ . \\_\\_\\_\\_\\_](https://www._____)

*(your domaine for Kernel positioning: Example [https://w w w . yourWebsite . c o m](https://www.yourWebsite.com))*

BIC (SWIFT CODE) der Bank:

POFICHBEXXX

PostFinance AG

Mingerstrasse 20

CH-3030 Bern

---

Im Inland:

euroSIC Clearing-Nr. Finanzinstitut: 9000 (Clearing-Nr.)



**A4Web Langenthaler.ch A4Web.de**

*™Preprocessor A4Web Langenthaler.com®*

Oberhardstrasse 20a  
CH-4900 Langenthal/BE

Kontakt: Andreas Lützenberger  
Direkt: + 41 62 922 54 92

**A4Web Langenthaler.ch**

*™Preprocessor A4Web Langenthaler.com®*

Andreas Lützenberger  
Oberhardstrasse 20a  
CH-4900 Langenthal Switzerland

Ab 2023 gültig

Postfinance Konto Andreas Lützenberger CH-4900 Langenthal

Konto-Nr. **15-494959-5** CHF            2040.-

Iban: CH97 0900 0000 1549 4959 5

bic: POFICHBEXXX

Message : [https://w w w . \\_\\_\\_\\_\\_ . \\_\\_\\_\\_\\_](https://www._____)

*(your domaine for Kernel positioning: Example [https://w w w . yourWebsite . c o m](https://www.yourWebsite.com))*

BIC (SWIFT CODE) der Bank:

POFICHBEXXX

PostFinance AG

Mingerstrasse 20

CH-3030 Bern

---

Im Inland:

euroSIC Clearing-Nr. Finanzinstitut: 9000 (Clearing-Nr.)



**A4Web Langenthaler.ch A4Web.de**

*™Preprocessor A4Web Langenthaler.com®*

Oberhardstrasse 20a  
CH-4900 Langenthal/BE

Kontakt: Andreas Lützenberger  
Direkt: + 41 62 922 54 92

**A4Web Langenthaler.ch**  
*™Preprocessor A4Web Langenthaler.com®*

Andreas Lützenberger  
Oberhardstrasse 20a  
CH-4900 Langenthal Switzerland

Ab 2023 gültig

Tool1 / Settings for clock inside text (match.php):

```
<?php
$dStart = date('Y-m-d');

echo 'From ';
echo $dStart;
echo ' to ';
echo '2023-03-08 STTV';

$Satz2 = 'Keine Politik-Toten im Sport';
$Satz3 = 'Geburi Timo Boll 2023-03-08';

?>
```

Tool1 / Settings for clock Serverlogin-Time (uhr\_a4w.php)

```
<?php
ini_set('date.timezone', 'Europe/Berlin');
setlocale(LC_TIME, "de_DE.ISO8859-1");
setlocale(LC_ALL, 'de_DE');
header('Content-Type: text/html; charset=ISO-8859-1');

$nowDay=date("d.m.Y");
$nowClock=date("H:i:s");

?>
```

[PHP: List of Supported Timezones - Manual for Settings for clock Serverlogin-Time \(uhr\\_a4w.php\)](#)

Clockworks left to buy worldwide for

CHF | € Euro | \$ 2040.-

Not included is the final production to an clockworks with time period (additional costs additionally)



**A4Web Langenthaler.ch A4Web.de**

*™Preprocessor A4Web Langenthaler.com®*

Oberhardstrasse 20a  
CH-4900 Langenthal/BE

Kontakt: Andreas Lützenberger  
Direkt: + 41 62 922 54 92

Beschrieb des Produktes

## «Ruffle Medicinal Clockwork 23/2024»

Welches vorerst nur für Unternehmungen zum Preis von CHF | € Euro | \$ 2040.- kaufbar ist. Also ohne Ruffle-Content-Management-System, nur in IT-PHP 8.2 versions also!

Uhrenfabriken 1 bis 3: eigentlich sind wir Sicherheits-Bücher-Hersteller in der grafischen Branche. Weil diese aber von den BIOS die Uhrzeit respektive die Loginzeit vom Serverhosting-BIOS und den dortigen Uhrenbatterien (runde wie in Fernsehsteuerungen) beziehen - reden wir also von Uhren.

Insbesondere weil unser in der dritten Fabrik ebenfalls auch wie in den anderen Fabriken mit Druckereilizenzen (3) hergestelltes Buchwerk der redaktionellen blätterbaren Tageszeitung mit 6 Rubriken sogar im Maschinenteil des von uns weltweit ausgelieferten Kernels ein zusätzlicher Generator4 inkludiert ( von include " " ), der jetzt in der vierten Generation doppelt so schnell ist mit nur noch 200 KB statt 400 KB!

Dies ermöglicht dem eigenen Webjournal respektive Zeitung von sich selbst im eigenen Internet für dann schlussendlich weltweit € \$ CHF 204.- bis 2024 zweite Hälfte mit Ruffle UTF-8 (for all 50 Billions devices of world) ausgerüstet daher so günstig in der Aufmachung einer New-York-Times dort doppelte Geschwindigkeit beim Aufrufen, was bis jetzt aber schon unsichtbar schnell war bei 4G oder LAN-Geschwindigkeiten. Da vom Prozessor nur 200 KB errechnet werden müssen, so spricht man bei den Kernels von nichts Beanspruchendes für die parallele Prozesseinheit auch nicht jene der parallelgeschalteten GPU, einfach oder mehrfach parallelen Prozessoren dort.

Ich meine, es ist wie ein Icolorbuch (Fotobuch) so spassig mit 125 freien Rapports zu bestücken. Es wird Freude bereiten. Individuelle Übersicht über die ppm Werte. Ozonhinweis in Digramm ist leicht zu unterhalten, wie die Temperaturen mit Ruffle zuletzt dann. Eine Matrix ist in php dann übersichtlich. Alles kann leicht gemanagt werden.

Die doppelt in zwei Ebenen liegende Zeitungsbasis mit chronologischer Rapportsauflistung jede der 6 Rubriken nach der anderen in der Reihe chronisch mit oben 6 Anker-Menüs zum Direktaufrufen der einzelnen Rubrik. Die andere das wolkenlose 50 Billionen Ruffle-Uhrwerk-App, welches eine 12er Chart der 12 momentanen Rapporte aus 125 Rapporten und 6 Rubriken wie in einer Musikbox oder in einem riesigen Artikeluhrwerk logisch zirkuliert. Einmal pro 10 Logins soll jeder Artikel dann logisch gemäss Totalanzahl von 125 Rapports aus 6 Rubriken erscheinen, so dass jeder bei jedem Leser pro dreimaligem Aufrufen innerhalb dreier Tage gelesen werden kann.



**A4Web Langenthaler.ch A4Web.de**

*™Preprocessor A4Web Langenthaler.com®*

Oberhardstrasse 20a  
CH-4900 Langenthal/BE

Kontakt: Andreas Lützenberger  
Direkt: + 41 62 922 54 92

Description of product

## «Ruffle Medicinal Clockwork 23/2024»

Which is initially only for activities at a price of CHF | € Euro | Can be purchased for \$2040. So without Ruffle content management system, only in IT-PHP 8.2 versions!

Watch factories 1 to 3: we are actually safety book manufacturers in the graphics industry. Because they get the time from the BIOS or the login time from the server hosting BIOS and the clock batteries there (round like in television controls) - we are talking about clocks.

Especially because our book work of the editorial page-turning daily newspaper with 6 sections, which is also produced in the third factory, like in the other factories with printing licenses (3), even includes an additional generator<sup>4</sup> in the machine part of the kernel that we deliver worldwide (from include " " ), which now in the fourth generation it is twice as fast with only 200 KB instead of 400 KB!

This enables your own web journal or newspaper to be published on your own Internet for € \$ CHF 204 worldwide by 2024, the second half equipped with Ruffle UTF-8 (for all 50 billion devices of the world), which is why it is so cheap in the presentation of a new one -York-Times there doubles the speed when calling up, which was previously invisibly fast at 4G or LAN speeds. Since only 200 KB have to be calculated by the processor, the kernels are not said to place any strain on the parallel processor unit, including those of the parallel-connected GPU, single or multiple parallel processors there.

I mean, it's like having an Ifolor book (photo book) so fun to fill with 125 free reports. It will bring joy. Individual overview of the ppm values. Ozone note in digram is easy to entertain as the temperatures with ruffle last then. A matrix is then clear in php. Everything can be easily managed.

The double newspaper base on two levels with a chronological list of reports, each of the 6 categories one after the other in a chronic row with 6 anchor menus at the top for direct access to the individual categories. The other is the cloudless 50 trillion ruffle clockwork app, which logically circulates a 12 chart of the 12 current reports from 125 reports and 6 categories like in a music box or in a huge article clockwork. Each article should then logically appear once per 10 logins according to the total number of 125 reports from 6 categories, so that each reader can read it three times within three days.